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公寓预订

	客户姓名

Customer Name 
	
	性别

Sex
	
	护照号

Passport Number
	

	公寓名称

Hostel Name
	
	预定租期

Reservation period
	

	入住房型

Room Type
	
	入住日期（年/月/日）
Check-In Date

(dd/mm/yyyy )
	

	学校名称

School name
	
	课程名称

Course name
	


客房预订将会在收到预付款（1000元人民币）后进行确认，并签订以下条款：

The reservation will be confirmed after receiving the deposit of 1000RMB, please check the Terms&Conditions below:

预付款将在您入住公寓后退还，为了确保您的房间被保留，房间出租将履行本协议规定。（注：只有在

房间没有被其他机构预定过，并且本协议被确认签字的前提下生效。）

The deposit of 1000RMB is refundable after checking in, and to make sure that your room is fully reserved, please fulfill the contract. ( Please note that the contract can be activated only if the room has not been booked through other agents and must be with your signature.)

1）如希望取消预定，需要在预计入住日期之前通知我方工作人员。取消通知必须以书面形式提交.

 Cancellation must be made before the check-in date and notice our staff by written form.

所有的宿舍费用均以宿舍方为主。

All of the rent fee are depend on the hostel.

取消预定后预付款退还条例：

Refund policy (when cancellation has been made):

预定2天后办理退订手续，将不退还预付款。

The deposit is not refundable if you wish to cancel the reservation within 2 days after the reservation has been made.

如按期到达入住，并按照以上的预订单签署和公寓之间的合约及一次性全额付款，预付款1000元人民币将于入住后的下个月30号全额退还，否则不予退还。

1) The deposit of 1000RMB will be refunded to customer's account automatically on next 30th after checking in and signing a contarct with hostel according to the above booking sheet and paying all expenses occurred in the period of the contract.
超过预订时间后无人入住，我们将取消预订，不再通知预定人，押金全部没收（注意：任何对入住时间的修改必须在预定入住日期之前以书面形式通知我方。）

If you do not arrive on schedule.，we will not give any notice later, the deposit will not be refundable.( Attention:Any modification on check-in date shall notice us by written form before your original check-in date. )

付款账号：浙江省温州工商银行城东支行东都分理处
Payment Account: Lucheng Dong SUB-Branch Dong Du Fenlichu,Wenzhou,Zhejiang
6222 0212 0301 8352 053
Account Number: 6222 0212 0301 8352 053
帐户名：胡海云

Account Name: Hu HaiYun

我已阅读并同意以上协议 □ （请打钩）

      Agree & Accept    □ （Please Tick）

客户退款账号（Customer Refund Account）:  

退款账号的收款人（name of the refund account）:

银行名称及支行信息（name of bank& branch information）:

客户签名（Signature）: 

日期（Date）:  

Singapore Address: 8 burn road #10-16 trivex singapore 369977  Tel:+65-67379958  Email:admin@eistudy.com

中国客服中心：浙江省温州市江滨西路月湖大厦14幢2209室  邮编：325000  电话：4007160816  邮箱：admin@eistudy.com
